



Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: December 23, 2025

التاريخ: 23 ديسمبر 2025

Ref: IHC/SBS-LB/451/2025

المرجع: IHC/SBS-LB/451/2025

Sub: Disclosure on Acquisition of a Stake in Peko Holdings Limited

الموضوع: إفصاح عن الاستحواذ على حصة من "بيكو هولدينجز ليميتد"

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

We write to inform you that IHC Capital Holding LLC, a wholly owned subsidiary of International Holding Company PJSC, has successfully completed the acquisition of a 70% stake in **Peko Holdings Limited**.

نود إعلامكم بأن شركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م، وهي شركة تابعة مملوكة بالكامل للشركة العالمية القابضة ش.م.ع، قد أتمت بنجاح عملية الاستحواذ على حصة تبلغ 70% من شركة بيكو هولدينجز ليميتد.

About the Company:

نبذة عن الشركة:

Peko is an all-in-one digital platform purpose-built to help businesses streamline financial operations and core administrative processes. The platform enables efficient management of activities such as bill payments, business travel, payroll, and other essential services, all through a single, intuitive interface.

بيكو هي منصة رقمية متكاملة صُممت لدعم الشركات في رفع كفاءة عملياتها المالية والإدارية المحورية. وتتيح المنصة إدارة متكاملة وفعالة لمجموعة من المهام بكفاءة عالية، بما يشمل سداد الفواتير، وتنظيم رحلات الأعمال، وإدارة كشوف الرواتب، إلى جانب خدمات أساسية أخرى، وذلك من خلال واجهة موحدة ذكية وسهلة الاستخدام.

Thanks, and regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،


Syed Basar Shueb – Managing Director


Copy to: Securities and Commodities Authority - Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

P.O. Box 32619, 2nd Floor - International Holding Company (PJSC), Royal Group Procurement Building, Abu Dhabi, UAE

T 02 6448090 E info@ihcuae.com ihcuae.com

ف.ت.ج.